
6. Schválení pravidelných ročních příspěvků  

SPOLEČNÁ SCHŮZE VS MAS BRDY A SPRÁVNÍ RADY MAS BRDY, Z.Ú.

J INCE, 15.06. 2017



Přínosy MAS Brdy, z.ú. pro zájmové území
(pozn: vyjádřeno v Kč)

1) získané dotace pro obce: 7 mil. Kč (Lhota u Příbramě, Obecnice)

2) získané dotace pro školy: 12 mil. Kč (ZŠ Příbram, ZŠ Obecnice, ZŠ Jince, ZŠ Komárov, ZŠ Zaječov

3) získané dotace pro žadatele z území: 32 mil. Kč 

4) získaná dotace pro přípravu a provoz SCLLD na 5 let (2014 – 2018): 4,3 mil. Kč

CELKEM: 55 mil. Kč 

5) požádané (probíhá hodnocení):  45 mil. Kč /dopracováno na VHČ/

DOTACE CELKEM: 100 MIL. KČ



PROBLÉM: plánování a schvalování 
rozpočtu organizace (od založení MAS Brdy, z.ú.)

PŘÍČINY

- „jisté“ příjmy rozpočtu: 25.500Kč/rok 
(účelově vázány na spolufinancování SCLLD)

- příjmy z VHČ přicházejí na účet dle platebních 
podmínek smluv – v průběhu celého roku

DŮSLEDKY

- rozpočet plánován na základě „nahodilých“ 
příjmů z VHČ (ta existuje od poloviny r. 2015!) 

- neustálé problémy s cash flow organizace,

- netransparentnost organizace

- přetěžování zaměstnanců a vedoucích 
pracovníků administrativou - nutnost 
nepřetržitého krizového řízení organizace

Pozn:

- rozpočet 2016 - ? (schválení/vyhodnocení)



NÁVRH ŘEŠENÍ

1) KRÁTKODOBĚ: 

- přijmout vyřízený provozní revolvingový úvěr ČS a.s. na 500tis. Kč (2017 – 2018)

- diskuse, vypracování návrhu příspěvkového řádu

- zařadit projednání a schválení rozpočtu na rok 2017 na nejbližší jednání VS a SR

2) PRO ROK 2018: zavedení stálých (jistých) příspěvků jako:

ZÁKLADNÍHO PŘEDPOKLADU pro plánování a schvalování rozpočtů MAS Brdy, z.ú.

3) STŘEDNĚDOBĚ A DLOUHODOBĚ – schvalovat rozpočty na podzim/v zimě roku předchozího



„ ….. a co za to?“
1) členové:

- dotační poradenství zdarma

- poradenství v oblasti VZ – VZMR zdarma

- prezentace a propagace na akcích MAS zdarma

- pomoc při práci se systémy Portál Farmáře a MS 2014+ zdarma

2) členové orgánů: 

- snížení zátěže (časová, odpovědnost) 

- možnost výplaty odměn ze zisku z VHČ

3) organizace: 

- transparentní finanční plánování, odpovědné schvalování rozpočtů



Návrh usnesení

„Valné shromáždění do příští schůze valného shromáždění
MAS Brdy pověřuje ředitelku ústavu k tomu, aby tato
zpracovala návrh příspěvkového řádu, který bude
předložen ke schválení na příští schůzi valného
shromážděníMAS Brdy.“



Děkuji za pozornost

Mgr. Helena Kosová

vedoucí pracovník SCLLD

ředitelka ústavu


